London

London is one of the largest and most interesting cities in the world. Greater London covers an area of about 600 square miles and has the population of nearly 9 million people. 

In London today, there still stand numerous landmarks reminding us of the town, as it was five or six centuries ago. The old town that stood until the Great Fire of 1666 was surrounded by a wall. Inside the wall there were streets lined with wooden one-story houses. Almost the whole of the town was contained in what is still known as the City. 

Nowadays the City is London's commercial and business centre. The City is only one square mild in area and only a few thousand people live there. During the day it's full of energy and life, but towards the end of the day it grows almost desolate. It contains the Bank of England, the Stock Exchange and the head offices of numerous companies and corporations. Thanks to them, the City is often referred to as "the money" of London. But the City is also a Mecca for a museum - goes. Here is situated the Tower of London that comes first among the historic buildings of the British capital. Founded by Julius Caesar and rebuilt by William the Conqueror, it was used as a fortress, a royal residence and prison. Now it is a museum of armour and the place where the Crown Jewels are kept. A twenty minutes' walk from the Tower will take you to St. Paul's Cathedral, the greatest of English churches. In one of its towers hangs one of the largest bells of the world, Great Paul. 

Another important part of' London, where most of the government buildings are located, is Westminster. Tourists are invariably taken to see Westminster abbey, where many English sovereigns, outstanding statesmen, poets and artists are buried; Westminster, the seat of the British Parliament, with its famous Big Ben that strikes every quarter of an hour. 

Visitors with plenty of money to spend come chiefly to the West End of London, its shopping and entertainment centre. The theatre land is stretched around Piccadilly Circus. Not far from it one can see the British Museum and the Covent Garden Opera House. Expensive shopping promenades-Regent Street, Oxford Street and Bond Street - would lead you to Regent Park and Hyde Park. 

The last - but not the last - of London's functional zones is the East End. It is the district inhabited by workers and the poor. Industry is chiefly found in that part of the capital, grey with soot and smoke. London is the main centre of Britain's printing and the manufacture of clothing, food and drink, precision instruments and aircrafts, cars and ships. London's port is the third biggest port in the world. 

Перевод текста: London 

Лондон - один из наибольших и самых интересных городов в мире. Большой Лондон покрывает область приблизительно 600 квадратных миль и имеет население почти 9 миллионов человек. 

В Лондоне сегодня, там все еще выдерживают многочисленные ориентиры, напоминающие нам о городе, поскольку это было пять или шесть столетий назад. Старый город, который стоял до Большого Огня 1666, был окружен стеной. В стене были улицы, выровненные с деревянными одноэтажными зданиями. Почти весь город содержался в том, что все еще известно как Город. 

В настоящее время Город - коммерческий и деловой центр Лондона. Город - только один квадрат, умеренный в области и только несколько тысяч человек, живых там. В течение дня это полно энергии и жизни, но к концу дня это становится почти пустынным. Это содержит Государственный банк Англии, Фондовую биржу и главные бюро многочисленных компаний и корпораций. Благодаря ним, Город часто упоминается "как деньги" Лондона. Но Город - также Мекка для музея - идет. Здесь расположен Башня Лондона, который прибывает сначала среди исторических зданий британского капитала. Основанный Джалиусом Сизаром и восстановленный Уильямом Завоеватель, это использовалось как крепость, королевское место жительства и тюрьма. Теперь это - музей брони и места, где Драгоценности короны сохранены. Прогулка двадцати минут от Башни возьмет Вас к Собору Святого Павла, самые большие из английских церквей. В одной из его башен вешает один из наибольших звонков мира, Большого Пола. 

Другая важная часть' Лондона, где большинство правительственных зданий расположено, является Вестминстером. Туристы неизменно взяты, чтобы видеть Вестминстерское аббатство, где много английских суверенов, выдающиеся государственные деятели, поэты и художники похоронены; Вестминстер, место британского Парламента, с его известным Big Ben, который ударяет каждую четверть часа. 

Посетители с большим количеством денег, чтобы провести приезжают в основном в Уэст-Энд Лондона, его центра посещения магазина и развлечения. Театральная земля протянута вокруг Цирка Piccadilly. Недалеко от этого можно видеть британский Музей и Оперный Дом Ковент Гарден. Дорогая Улица Регента прогулок посещения магазина, Оксфордская Улица Улицы и Обязательства - вела бы Вас к Парку Регента и Гайд-парку. 

Последнее - но не последнее - функциональных зон Лондона - Ист-Энд. Это - район, населяемый рабочими и бедными. Промышленность в основном найдена в той части капитала, серого с сажей и дымом. Лондон - главный центр британской печати и изготовления одежды, пищи и напитка, точных инструментов и самолетов, автомобилей и судов. Порт Лондона - третий самый большой порт в мире.

